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Skrivelse om exploateringsnämndcns studieresa under mandatperioden 2018-2022

Förra mandatperioden flög exploateringsnämndens ledamöter och delar av kontoret på
studieresa till Berlin. Att vi skulle göra något liknande den här mandatperioden känns som
helt uteslutet.

Samtidigt är det viktigt att politik och förvaltning får ny input, att vi ser
stadsutvecklingsfrågorna utifrån andra perspektiv än det stockholmska. Därför föreslår vi en
studieresa till Malmö eller Göteborg. Och att den sker någon gång under 2021. Om
utvecklingen tillåter.

I Nyhamnen i Malmö pågår ett arbete som både liknar och skiljer sig från utvecklingen av
Värtahamnen. Malmökomm 1ssionen som startade år 2013 och som utvärderades år 2019
innehöll flera förslag om hur vi kan skapa en långsiktigt hållbar stadsutveckl mg (jrnf Ett
Stockholm för alla) I Göteborg pågår en omvandling av hamnområden och andra centrala
industriområden. De har också arbetat med ytterstaden/förorten i ett projekt som kallas
Initiativet.

Det är några av de många skäl till att vi vill ge förvaltningen i uppdrag att planera för en
studieresa. Vi vill samtidigt passa på att fråga förvaltningen.

Hur ser ni på en resa till Malmö alternativt Göteborg? Kan vi lära oss något av dem?
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